

စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ
ကြေညာချက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်)

၁။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၁၈) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေထိလက်မှတ်နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက်မှတ်များ ၈ တင် ခေ့ရင်း ၃ ရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့ ။
 လက်မှတ်များကစတင်ရက် (ဇူလိုင်) ။ ။ လဆန်းနံနက် (၅) ရက် ။
 လက်မှတ်များကစတင်ရက် (ရန်ကုန်) ။ ။ လမကုန်မီ ရက်သတ္တပတ် ။
 အောင်ဘာလေ သိန်းဆုခွဲ ပွဲ ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့ ။

ရရှိသည့် ဆုငွေပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ

စည်းကမ်းချက်များ

ဤလက်မှတ်တိုင်ဆောင်သူသည် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူညီပြီး မြင်သည်မှ ဖန်တုရမည်-

၀။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြန်ရန်မှသာလျှင် ဆုငွေထုတ်ယူခွင့်ရှိပါသည်။

၁။ ။ တင်ပြထောက်ခံသော ဆုငွေလက်မှတ်၏ အကျဉ်းချုပ်အကျဉ်းကို ထပ်ဆက်တစ်ပင် တည်းမရှိ၊ ဝိုင်ပြတ်ရက်ပြုနေသော ဆုငွေလက်မှတ်များ ဆုငွေထုတ်ပေးမည် မဟုတ်ပါ။ အကျဉ်းမှာ နှစ်တန်းများတွင် မြင်ရာ၊ ဖျက်ရာ (သို့မဟုတ်) မူလအစုအစည်းမှ ထုတ်ယူထားမှုစွဲများရှိသည့် မြင်စေ၊ ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုခွဲမှ မြင်စေသည့်ရက်သည်။

၂။ ။ ထိလက်မှတ်ဝယ်ယူကြောင်း၊ ဝိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ဝေပတ်ဆုံးသွားကြောင်းတို့နှင့် စပ်လျှင်သော စာချုပ်များ၊ အပြင်ပညာပြင်များ၊ တန်ခိုးပိုင်ခြင်းများ၊ စည်းဆိုကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုခွဲမှ လက်ခံ ခြင်းပေးမည်မဟုတ်ဘဲ ထိလက်မှတ်မတင်ပြနိုင်ပါက ဆုငွေထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုငွေလက်မှတ် တင်ပြသူတို့သာလျှင် ဆုငွေထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ။ ဆုငွေများကို ရန်ကုန်မြို့ရှိ အောင်ဘာလေသိန်းဆုခွဲနှင့် မန္တလေးမြို့ရှိ အောင်ဘာလေ သိန်းဆုခွဲ(မှခွဲ)တွင်ဆောင်ရွက်နိုင်သော အခါအခါအမျိုးမျိုးတွင် တက်ဆုံးလက်လှည့်ကောင်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ကျပ် (၁၀၀၀၀၀/-) နှင့်အောက် ထိဆုငွေများကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမြို့ပြဝန် ဖြည့်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပေးမည်။ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၄။ ။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုပေါက်ရပ် ကြေညာသည့်ရက်မှ တစ်နှစ်အတွင်းအောင်ခံခြင်းမပြုသော ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြသူ(သို့မဟုတ်)ဝိုင်ဆိုင်သူသည် နိုင်ငံတော်သစ္စာအောင်ဖျက်မှုတန်ကြမ်း နှင့်စပ်လျှင် ဖြစ်စေ၊ ဝိုင်ရာဝေပေမပါ မြစ်ဖျတ်စုစုတို့ ကျူးလွန်သည်ဟု အောင်ဘာလေသိန်းဆုခွဲမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးက လုံခြုံရေးအကြောင်းရှိသည့် ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို စပ်ဆိုင်းထားနိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။

၂။ (၁၈) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် ဆုမဲများမှာ အမြင့်ဆုံးဆု ကျပ်သိန်း (၁၅၀၀၀)၊ အနိမ့်ဆုံးဆုမဲမှာ ကျပ် (၅၀၀၀၀) ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်ထုတ်ယူခြင်းမရှိသော ဆုမဲများ၏ ဘဏ္ဍာသိမ်းရငွေ ကျပ်သန်း (၂၅၀)အားလည်း ဆုမဲများထပ်မံချီးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ